
Anteckningar – Extra medlemsmöte  2024-01-14 
 

Antal deltagare (exkl styrelse & gäster) 65st. 

Styrelse + Gäster 8st (Gilla, Alexis, Kenneth, Mikael, Kristina , Anette, Sune & Kerstin) 

 

Gilla öppnade, hälsade alla välkomna & presenterade våra gäster Sune Malmgren Södra Regionen & 
Kerstin Ingner Vice Ordförande koloniträdgårdsförbundet. 

 

Kristina berättade att valberedning har varit väldig svårt i år. 4 av 5 avgår & att vi söker ordförande & 
kassör. Hon berättade att mötet har 1 olika syfte.  

1 – Att medlemmar ska förstå vad det betyder att vara med i en förening. 

2- Hur får vi igång en ny styrelse? 

 

Sune tog ord & förklarade hur viktig det är att engagera oss & att det ar dags att ställe upp annars 
kan vi bli av med våra stugor om vi inte ha en styrelse. Han förklarade att det går att köpa in tjänsten 
(kassör) men det kostar mycket pengar. 

 

Kerstin bekräftade det Sune sa & hur viktig det vara att engagera oss nu.  Hon förklarade att 
koloniträdgårdsförbundet har flera tillfälle per år att gå på utbildning & att några av dessa kurser 
kunde ske här på Närlunda. Kursen inkl: 

Kassör 

Beslutfattande 

Konflikthantering 

Juridik 

Hon berättade att koloniträdgårdsförbundet kan erbjuda mentor till kassören om det så behövdes. 

 

Sedan fick medlemmarna möjligheten att ställa frågor: 

Vem avgår? (Ordförande, kassör, sekreterare, 1 ledamot) 

Hur mycket tid tar det att vara kassör?  

Hur mycket ekonomiskt ansvar har man? 

Hur mycket ansvar har man i styrelsen? 

Hur ser ekonomin ut? 

Peter Fridolf kan tänka sig att hoppa in som ordförande för säsong 2024. 



Sedan blev det kaffe & fika & vi fick chansen att skriva upp oss på en lista om vi var intresserade av 
att gå på utbildning. Det betyder inte att man måste med i styrelsen men målet är att ha en bättre 
förståelse för styrelsen & sitt arbete. Vi fick in ca 10 namn. 


